
Vragen voor de gemeente naar aanleiding van de bijeenkomst op 1 juli 2024 

 

1. Wanneer was de gemeente bekend met de zoeklocatie van een grote zoekcirkel tussen 

Oldenzaal en Ootmarsum op basis waarvan zienswijzen konden worden ingediend? 

Antwoord: pas op het moment toen de defensie het naar buiten bracht, 2e helft van december 

2023 

 

2. Wanneer was de gemeente bekend met de huidige depotlocatie Weerselo? 

Antwoord: donderdagmiddag 30 mei 2024 

 

3. Wat zijn de belangen voor de gemeente als het munitiedepot er komt? Wordt de gemeente 

Dinkelland bijvoorbeeld financieel gecompenseerd? 

Antwoord: er zijn ons op dit moment geen belangen bekend of financiële compensatie 

bekend. Mocht het deze locatie worden dan is er een planologische procedure noodzakelijk. 

Hieruit zal planschade voortvloeien voor belanghebbenden. 

 

4. Tot hoever gaat de gemeente in het tegenhouden van de locatie? Hoever wordt bijv. juridisch 

gegaan? Bestemmingsplan wijziging, etc. Gaat de gemeente samen met de directe inwoners 

van de 700 meter zone de strijd aan tegen Defensie? 

Antwoord: als defensie besluit om de locatie te ontwikkelen, dan zullen zij zelf de 

planologische procedure doorlopen in de vorm van een projectbesluit. Deze procedure gaat 

buiten de gemeente om. In deze procedure en procedures die hieraan voorafgaan zullen wij 

sowieso onze bezwaren gaan uiten. Hierin kunnen we samen optrekken met onze inwoners. 

 

5. Hoe verloopt de communicatie vanuit de gemeente? Hoe, wat, wanneer? 

Antwoord:  

Als gemeente proberen we zoveel mogelijk via een heldere communicatielijn te communiceren 
met als basis een vaste informatieplek en communicatielijn. Daarnaast overige proactieve 
kanalen wanneer wij dit vanuit onze rol nodig achten. 
 
Basis informatieplek: Vaste informatieplek vanuit de gemeente 
Hoewel de communicatie rondom een mogelijk grootschalige munitieopslagdepot in Rossum-
Agelo bij Defensie ligt, hebben wij als gemeente zelf een pagina gemaakt met informatie over 
de acties die wij als gemeente ondernemen: www.dinkelland.nl/munitiedepot  

  
Op deze website kunt u altijd actuele informatie vinden. Hier staat ook een korte tijdlijn, 
bestanden die u kunt downloaden en een aantal links naar informatie op de website van het 
Ministerie van Defensie.  

  
Basis communicatielijn: Informatiemail: 
Mochten wij belangrijke ontwikkelingen doorkrijgen vanuit Defensie, dan gebruiken we deze 
mailinglijst om u hiervan op de hoogte te stellen.  
Vragen kunt u altijd stellen via munitidepot@dinkelland.nl  
 
Proactief:  
Communicatie geschied ook proactief bijvoorbeeld via de media en berichtgeving (via 
bijvoorbeeld brieven of publicatie) naar inwoners, wanneer wij dit nodig achten. 
 

 
6. Wie is onze contactpersonen vanuit de gemeente? 

Antwoord: de gemeente heeft een mailadres waarop vragen kunnen worden gesteld: 

munitiedepot@dinkelland.nl 

 

7. Hoe gaat de gemeente om met de media? Actief of passief? 

Antwoord: De afweging hierin wordt bepaald vanuit de rol die wij als gemeente hebben 

rondom de plannen van defensie (defensie is primair verantwoordelijk voor de communicatie), 
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dus vaak reactief, maar pro-actief, wanneer wij dit vanuit onze eigen verantwoordelijkheid 

willen pakken richting onze inwoners en gemeentelijk belang. 

  

8. Helpt de gemeente bij het verplaatsen van bedrijven/woningen? 

Antwoord: Mocht de keuze worden gemaakt voor het gebied Weerselo dan zou deze vraag ter 

sprake komen. In dit stadium hebben we hierover nog niet nagedacht en is wellicht nog te 

voorbarig. Bovendien weten we niet wat defensie hierin kan betekenen. 

 

9. Wat kan de gemeente voor haar inwoners doen en kan de gemeente de grootschalige 

munitieopslag tegenhouden? 

Antwoord: de gemeente kan de grootschalige munitieopslag niet tegenhouden. Wel kan de 

gemeente haar inwoners faciliteren en helpen in de procedure. 

 

10. Kan de gemeente ook zelf een MER laten opstellen voor de locatie binnen haar gemeente? 

Antwoord: Een MER-procedure is een langdurig traject en duurt al gauw driekwart tot een 

jaar. Gelet op deze lange doorlooptijd voordat er resultaten bekend zijn, zal ons niet gaan 

helpen. 

 

11. Worden er in de proceduretijd tot realisatie van de munitiedepot wel (bouw)vergunningen 

afgegeven door de gemeente?  

Antwoord: zolang het munitiedepot niet planologisch is geregeld kan de gemeente geen 

vergunningaanvragen weigeren. 

 

12. Wanneer krijgen we inzage en waar is de info beschikbaar die de gemeente als argumenten 

gaat aanvoeren? 

Antwoord: de informatie van de bijeenkomst van 1 juli zijn toegestuurd naar de mailadressen 

die bij ons bekend zijn. Daarnaast plaatsen we een link op onze eigen website met hierin 

relevante informatie en de link naar de site van defensie. 

  

13. Er komt een verzoek om het bestemmingsplan te wijzigen? 

Antwoord: Defensie heeft zelf de mogelijkheid om met een planologische procedure het 

bestemmingsplan (omgevingsplan) aan te passen, dat kan met een projectbesluit. 

 

14. Gaat de gemeente de A,B en C-zone informeren over bijzonderheden? 

Antwoord: alle informatie die bij ons bekend wordt gaan we in ieder geval delen op onze 

website 

 

15. Hoe ver is de gemeente bereid om samen met ons als bewoners op te trekken tegen dit plan? 

Antwoord: We wachten op plan MER-rapport en dan gaan we over de inhoud praten en actie 

ondernemen. In samenspraak met de omgeving zijn feiten/argumenten verzameld en 

toegestuurd aan defensie. Daarnaast zijn de verzamelde vragen toegestuurd aan defensie. 

 

16. Hoe ver is de gemeente bereid om samen met ons als bewoners op te trekken tegen dit plan? 

Antwoord: als gemeente vinden wij het belangrijk om op te komen voor de gemeentelijke 

belangen en de belangen van onze inwoners en waar nodig zullen we hierin faciliteren. 

 

17. Kunnen we niet in het voortraject zelf de onderzoeken doen zodat er een goede zienswijze 

kan worden ingediend? 

Antwoord: We zullen in dit stadium zoveel mogelijk feiten verzamelen en meenemen richting 

defensie. Het indienen van een formele zienswijze kan op dit moment niet, maar kan pas 

nadat het kabinet een besluit heeft genomen over het ontwerp nationale beleidsvisie (NPRD) 

en ter inzage wordt gelegd, waarschijnlijk begin 2025.  

 

18. Kunnen we een kleine kerngroep samenstellen om samen dit op te pakken? Degene die de 

minste argumenten heeft is de klos. We moeten met goede argumenten komen, actief strijd 

voeren. 



Antwoord: mee eens en dit hebben we inmiddels opgepakt. 

 

19. Moeten we steeds naar vergaderingen of krijgen we informatie thuis? 

Antwoord: de informatie zullen we zoveel mogelijk via de mail en website verzorgen. 

 

20. Wat is mijn woning nog waard? Hierdoor zijn onze woningen flink minder waard. Tevens zijn 

ze onverkoopbaar. Je moet dit verplicht melden. Wat doe de gemeente met de OZB? 

Antwoord: dat hebben we op dit moment nog niet paraat. 

 

21. Wie heeft de zienswijze ingediend die aanmoedigend is? Iemand heeft gezegd dat dit een 

mooi gebied is voor munitie. 

Antwoord: dat is niet bekend bij de gemeente. De vraag is meegenomen met de vragen 

richting defensie 

 

22. Kan er gelobbyd worden? 

Antwoord: een lobby vanuit de politiek is altijd mogelijk, maar weten niet of het zinvol is. 

 

23. Kunnen mensen zich aanmelden voor de klankbordgroep? Hoe doen we dit? 

Antwoord: vanuit de zone A en B hebben zich mensen aangemeld en 1 eigenaar van een 

grootschalige zorginstelling in zone C en vormen de klankbordgroep. 

 

 

 

 


